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Abstract (en)
The separator comprises at least one separator unit constituted by a chamber where the product to be treated flows from the top downwards and
means for creating a magnetic field perpendicular to the flow direction of the product to be treated. <??>In order to reduce the weight, the size and
the cost of the separator and to reduce its energy consumption, permanent magnets (12), optionally associated with pole pieces (14), are used
for creating the magnetic field and means (34) are provided for moving the said magnets, and optionally the pole pieces, between a first position
where the magnets or the pole pieces are intimately applied against the walls of the said chamber (10) and a second position such that the magnetic
field in the chamber (10) is sufficiently low in order that the magnetic particles can be removed from the chamber by a stream of washing liquid.
<IMAGE>

Abstract (fr)
Séparateur magnétique à haute intensité travaillant en humide comportant au moins une unité de séparation constituée par une chambre où le
produit à traiter circule du haut vers le bas et des moyens pour créer un champ magnétique perpendiculaire à la direction d'écoulement du produit à
traiter. Pour diminuer le poids, l'encombrement et le coût du séparateur et réduire sa consommation énergétique, on utilise des aimants permaments
(12), éventuellement associés à des pièces polaires (14), pour créer le champ magnétique, et des moyens (34) sont prévus pour déplacer lesdits
aimants, et éventuellement les pièces polaires, entre une première position où les aimants ou les pièces polaires sont intimement appliqués contre
les parois de ladite chambre (10) et une seconde position telle que le champ magnétique dans la chambre (10) est suffisamment faible pour que les
particules magnétiques puissent être évacuées de la chambre par un courant d'un liquide de lavage. <IMAGE>
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